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Het aantal klachten van afgelopen jaar op het 
gebied van openbare verlichting wordt 
teruggekoppeld aan de commissie.

Van extel

Naar aanleiding van het antwoord van vorige week heeft de wethouder aangegeven dat de 
vraag over klachten meer betrekking had op klachten over het ontbreken van openbare 
verlichting op bepaalde plekken. Onderstaand het aangevulde antwoord.

Het (aangepaste) antwoord op de vragen:

1)         Hoeveel klachten over verlichting zijn er vorig jaar bij de gemeente binnengekomen?
Klachten over het ontbreken van openbare verlichting worden niet afzonderlijk als zodanig 
bijgehouden. Klachten over te fel licht, meer straatverlichting, het verven van palen of het 
ontbreken van openbare verlichting worden als melding geregistreerd. Onderscheid in type 
melding/klacht wordt niet gemaakt. 
Er is in 2018 545 keer en in 2019 318 keer een meldingen gemaakt.

2)         Verlichting op sportparken
De verlichting binnen de ‘hekwerken’ van de sportparken behoort niet tot de openbare 
verlichting. De verlichting buiten het hek hoort tot de openbare verlichting.
De renovatie van de veldverlichting valt onder de verantwoording van de gemeente. Het 
onderhoud van de veldverlichting wordt uitgevoerd door de club, deze krijgt hier een 
vergoeding voor. 
De overige verlichting binnen het ‘hek’ is volledig voor verantwoording van de club.


